
Onsdag den 21 maj 2014
 
Bestyrelsesmøde i grundejerforeningen Skovby Nygaard     
Agenda:
1. Valg af referent  
2. Gennemgang af referat fra sidste bestyrelsesmøde 
3. Opfølgning på de uddelte opgaver 
4. Waoo  nu med tilbud som forening  
5. Evt. 
6. Næste mødedato og sted 
7. Valg af agenda ansvarlig til næste bestyrelsesmøde
 
Følgende bestyrelsesmedlemmer deltog; Carsten Andersen, Rasmus Sloth 
Pedersen,Trine Vejsgaard og Nikolai Hedegaard Arndt.   
Derudover deltog Jørgen Baastrup Nielsen.
 
1. Valg af referent  
: Carsten Andersen er referent
 
2. Gennemgang af referat fra sidste bestyrelsesmøde 
2.x hvor x udgør punktet fra forrige bestyrelsesmøde     
2.3 Vi er blevet enige om sargentæble via afstemning
 
2.4 OBS på om folk har set det og er opmærksomme på vejkanten i forhold til etablering 
af indkørsel.
 
2.5 Snerydning  Gerne fast pris pr. år. Carsten har fået pris hjem, 600, eks, moms pr 
vej pr gang  lyder dyrt. Vi forsøger at tage kontakt til Jens Peter EMJ (21485175) og 
OK maskinudlejning i Sjelle for kontrol priser. Carsten tager kontakt. Trine hører om 
erfaringstal fra tidligere grundejerforeninger.  
 
Vejvedligehold  vi regner ikke med den store vejvedligehold de første 1520 år, men 
vi starter en opsparing så vi er klar når udgifterne kommer. Dermed er det også de folk 
som bruger vejene som betaler. Trine undersøger for konkret budget for vedligehold.
 
Bankoprettelse  gratis :). Rasmus anbefaler at der oprettes CVR nummer. Rasmus er 
ansvarlig.
 
2.7 Thomas arbejder fortsat på sagen.
 



2.8 Rasmus arbejder videre med Midt Trafik, som tyder på at være den eneste mulige 
løsning.
 
3. Opfølgning på de uddelte opgaver -  er sket i punkt 2
 
4. Waoo - nu med tilbud som forening.  Nikolai har modtaget materiale dd. som 
gennemlæses af alle  til næste bestyrelsesmøde. Måske kan vi opnå flere kanaler til 
samme pris.Nikolai prøver at sætte sig ind i fordele og ulemper.
 
5. Evt. 
Jørgen oplyser at der bliver etableret vejbelysning i løbet af september 2014 på Møllen.
 
Græsslåning  det er foreslået at vi som grundejere selv slår græs på fællesarealerne 
for at spare penge. Jørgen ligger græsslåmaskine til  vi håber at mange vil deltage, 
så opgaven bliver overskuelig for alle. Jørgen laver kort over arealer som skal slåes. 
Nikolai opretter, Doodle hvor vi hver især kan tilmelde os opgaven. Det tager ca. 3 timer 
at slå alle arealer samt hente og bringe maskinen.
 
Der er indkommet forslag om legeplads – det foreslås at alle grundejere på Møllen og 
Mølletoften selv betaler til legeplads, uden om grundejerforeningen. Ellers kommer 
vi som grundejerforening nok til at etablere 8 stk.legepladser efterhånden som 
grundejerforeningen vokser med den fortsatte udstykning. Der kan evt. startes med 
en mindre legeplads som kan udbygges senere. Hvis der er beboere på Mølletoften 
og Møllen, som har interesse i at arbejde med etablering af legeplads og evt. 
fundraising,uden om grundejerforeningen, så kunne det være fedt.
 
Oplæg til “den grønne kile” Der laves en aften, hvor planen fremlægges. Jørgen 
Baastrup Nielsen har udsendt invitationer.
 
6. Næste mødedato og sted  den 10 juni kl. 19.00 ved Rasmus Sloth, Mølletoften 5,
 
7. Valg af agenda ansvarlig til næste bestyrelsesmøde – Carsten Andersen
 

Næste bestyrelsesmøde  agenda:
1. Valg af referent  
2. Gennemgang af referat fra sidste bestyrelsesmøde 
3. Fastlæggelse af budget og kontingent for grundejerforeningen 



5. Evt. 
6. Næste mødedato og sted 
7. Valg af agenda ansvarlig til næste bestyrelsesmøde.


